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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgy ű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Hende
Csaba honvédelmi miniszterhe z

„Milyen eredménnyel zárult a Honvédelmi Minisztériumban felállított vizsgálóbizottság
munkája? 2. ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyar Televízió műsorában bejelentette, hogy a Honvédelmi Minisztérium
vizsgálóbizottságot hozott létre a Gripen-balesetek ügyében, aminek július 31-ig kell jelentés t
tennie a balesetek lehetséges kiváltó okairól .

Az augusztus 3-án kelt, K/5802 . számon benyújtott kérdésemben arról kértem tájékoztatást ,
hogy határidőre elkészült-e a jelentése, illetve abban milyen megállapításokat rögzített a
vizsgálóbizottság, valamint tárt-e fel „rendszerhibákat” a vizsgálat .

Miniszter Úr augusztus 17-én kelt válaszában csupán csak azt a sajtóban is olvasható hír t
erősítette meg, miszerint elkészült a jelentés . Azonban annak tartalmára vonatkozó kérdéseimre
nem válaszolt arra hivatkozva, hogy „ annak értékelése folyamatban van " .

Válasza igen meglep ő , hiszen a vizsgálóbizottság feladata éppen az események értékelés és ez
alapján konzekvenciák levonása. Ezzel szemben Miniszter Úr válasza alapján a
vizsgálóbizottság jelentéséb ől csak újabb több hetes értékelés után nyerhetők ki a
következtetések, és tehetők érdemi megállapítások? Esetleg újabb bizottságot állított fel a
jelentés értékelésére és a következtetések levonására? Ez esetben Miniszter Úr megítélés e
szerint eredményesnek tekinthető a vizsgálóbizottság által elvégzett munka ?

Ha a válasza téves következtetésre jutottam volna, és a vizsgálóbizottság mégis eredményesen
elvégezte feladatát, és feltárt tények alapján rögzítette konkrét megállapításait, akkor ismételten



kérem Miniszter Urat, tájékoztasson ezekrő l a megállapításokról, így többek között arról, hog y
a vizsgálat tárt-e fel rendszerhibákat !

Budapest, 2015 . augusztus 1 8

Demeter Márta
országgyű lési képviselő
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